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PROTOKOLL HMS-KOMMITTÉN 

Diarienummer  

 

Biologicentrum 

Datum 2023-02-23 

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- 
och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska 
institutionen och CEC 

Närvaro 

Närvarande ledamöter 

Henrik Wendel, ordförande, Erling Jirle, Huvudskyddsombud (ST), 

Ulf Arup, Biologiska museet, Dennis Hasselquist, Ekologihuset, 

Helena Skönvall, Personalsamordnare N-fak., Johan Ohlin, 

arbetsmiljöingenjör LU Bygg, Luca Fassari, Studerandeskyddsombud 

Biologi. 

Frånvarande ledamöter 

Wilhelm May, skyddsombud CEC, Anna Ekberg CEC, 

doktorandrepresentant, SACO-representant. 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Utseende av justeringsperson 

Mötet utser Helena Skönvall att justera dagens protokoll. 

§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställes. 

§ 4 Föregående mötes protokoll 

Protokollet gås igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5. 

Protokollet läggs till handlingarna. 
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§ 5 Aktuella ärenden 

• Henrik Wendel gick igenom arbetsuppgifterna för HMS-K, HMS-

AU och "task force" (som följer upp och åtgärdar saker som 

kommer fram i skyddsronder). Diskussion om en utökning av 

HMS-K (se även §8). Till nästa sammanträde ska "task force" 

presentera en sammanställning över vad som framkommit på 

skyddsronderna. Gällande kommande skyddsronderna bör man 

tänka på att ta med även anknuten verksamhet så som cafeterian. 

Samordning med biblioteket och LU Service sker redan. 

• Erling tog upp att alla interna hemsidor, handlingsplaner samt 

dokument angående HMS på institutionen behöver gås igenom 

för eventuell uppdatering. Erling utsågs samordna detta och 

redovisa på nästa sammanträde. 

• Ventilationsombyggnaden rullar på i etapp II (juni–augusti 2023) 

och III (september–november 2023). Risk- och 

konsekvensutredning gjordes 9 december 2023. Henrik och 

Erling samordnar evakuering av labb och kontor. 

• Jordfelsbrytarna i Hus B och D: Henrik ligger på Akademiska 

Hus så att installationsarbetet påbörjas. 

• Henrik sköter inbjudningar till HLR-utbildning så att man sprider 

de som har gått utbildningen på de olika enheterna. Även 

studenter ska bjudas in i mån av plats. Engelskspråkiga ska bjudas 

in till en separat kurs på engelska. Henrik ska även ordna en delad 

kurs med CEC (6+6 personer). 

• Utrymningsövningar. Uppskjuten till våren på grund av planerade 

grävarbeten. Henrik koordinerar med Akademiska Hus, 

enhetschefer och GU. 

• Adresserna Sölvegatan 35 och 37 försvinner och blir 

Kontaktvägen. Numrering ej klar.  

§ 6 Meddelanden och information från enheterna 

Inget att rapportera som inte framkommer under de andra 

punkterna. 

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen 

• Inget nyhetsbrev från LU Byggnad ännu i år. 

• Inget nytt från Arbetsmiljöverket, Kemikalieinspektionen etcetera 

som rör vår verksamhet. 
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• Erling redogjorde för senaste mötet med LSK (fakultetens lokala 

skyddskommitté) 15 februari:  

IA-systemet startar 1 april vid naturvetenskapliga fakulteten, 

OSA-enkäten skickas ut i maj när Ragnhild är tillbaka i vanlig 

tjänst, de tre omorganisationerna presenterades av Karin Hall; den 

som rör oss är främst CIG-utredningen (sammanslagning av CEC, 

naturgeografi och geovetenskap och eventuell flytt från 

Ekologihuset), studenthälsan ska bjudas in till LSK-

sammanträdena, sjukstatistik, SAM-uppföljning, och LSK:s 

fortsatta arbete. 

§ 8 Övriga frågor 

• Studerande-SO tog upp att toaletterna ska vara könsneutralt 

skyltade. Det är det i de allra flesta fall, men fastighetsgruppen 

går igenom alla toaletter. Luna har sökt medel för att utrusta 

toaletterna med mensprodukter. 

• Johan tog upp frågan om behov av utbildning av HMS-K. HMS-

K var positiva till detta. Vi bör också utvidga kommittén att få 

in fler ledamöter, till exempel doktorander, T-personal etcetera. 

Henrik utsågs att arbeta med att försöka få in fler ledamöter i 

kommittén. Det finns inget i centrala avtalet som säger exakt hur 

en HMS-K ska vara sammansatt. 

• Studenterna har inget SHSO som exempelvis kan göra enkäter 

angående arbetsmiljö- och hälsa. Man kan ta hjälp av 

studenthälsan, och Marie Gruvhammar på Studenthälsan 

föreslogs adjungeras till kommande HMS-K-sammanträden för 

att ge råd till studenterna. 

§ 9 Kommande sammanträden  

11 maj klockan 09:00 redan beslutat på föregående sammanträde. 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat. 

Vid protokollet 

Erling Jirle 
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Justeras 

Helena Skönvall, justeringsperson 

Henrik Wendel, ordförande 
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